

Leonard Baby

1996

Vit et travaille à
Brooklyn

Leonard Baby is an American artist born in 1996 in Colorado. He is influenced by the works of Mary Cassat, Munch and films made by Jane Campion, Sofia Coppola, Andreï Tarkovsky.

Their work is currently being shown at Field Projects in New York.

Numerous key galleries and museums such as Pablo's Birthday have featured Leonard Baby's work in the past. The maker's first piece to be offered at auction was «Our Short Lives» at Phillips New York in 2023.

1996

Lives and works at
Brooklyn

Leonard Baby est un artiste américain né en 1996 dans le Colorado et est influencé par les oeuvres de Mary Cassat, Munch et des films réalisés par Jane Campion, Sofia Coppola, Andreï Tarkovsky. Ses oeuvres ont été exposées à la Field Projects à New-York et de nombreux musées et galeries tel que le Pablo's Birthday ont présenté son travail dans le passé. En 2023, sa première toile, *Our Short Lives*, a été proposé aux enchères chez Phillips New-York

Solo exhibition / Exposition personnelle

2023 : *Leonard Baby Loves You*, Fortnight Institute New-York, E.U.

Group exhibitions / Expositions collectives

2023 : *Breathless*, curateur : James Bolton, Myriam Chair Galerie, Paris, France

- *Time* : Organisé par Ryan Steadman, Pablo's Birthday, Lower East Side, New-York, E.U.
- *I am American*, Kutlsesa, Goldau, Suisse

2022 : *ALL small*, Pamela Salisbury Gallery Hudson, New-York, E.U.

- *Sexy Xmas VI*, The Lodge, Los Angeles, Californie, E.U.
- *Not Even Home Will Be With You Forever*, Field Project, Chelsea, New-York, E.U.
- *That Showbiz, Baby!*, Tchotchke Gallery, Brooklyn, New-York, E.U.